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Het raadslid de heer De Vuyst heeft op 30 augustus 2018 een brief met daarin 4 vragen aan de 
voorzitter van de gemeenteraad gericht.  
Overeenkomstig artikel 30 van  het reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden 
van de raad, beantwoordt het college deze vragen als volgt. 
 
1. Heeft het college kennis genomen van het artikel in de Telegraaf? Kan het college aangeven 

wanneer de gemeente de steun voor de helihaven op Ypenburg daadwerkelijk intrekt, zoals 
afgesproken in het coalitieakkoord 2018-2022? Graag toelichting.  

 
Ja, wij hebben kennisgenomen van het artikel. 
Provinciale staten Zuid Holland, als bevoegd gezag, heeft een luchthavenregeling afgegeven voor het 
terrein aan de Spoorstraat. Gelet hierop achten wij het als college zorgvuldig eerst met het  
provinciebestuur overleg te voeren  en afstemming te plegen. Dat overleg zal binnenkort plaatsvinden 
waarbij wij uitgaan van de afspraken in het coalitieakkoord, te weten dat er in onze stad geen ruimte is 
voor een helikopterhaven. 
 
2. Welke vergunningaanvragen liggen er nog en welke procedures lopen nog, zoals de 

omgevingsvergunning? Hoe verwacht het college deze snel af te breken zodat er in de stad 
daadwerkelijk geen ruimte meer is voor een helihaven (dixit coalitieakkoord)? 

 
De initiatiefnemer heeft een luchthavenregeling van het provinciebestuur. Op dit moment loopt alleen 
nog een aanvraag voor een omgevingsvergunning voor tijdelijke ontheffing van het strijdig gebruik van 
het bestemmingsplan. Het gemelde overleg bij antwoord 1 is hiervoor relevant. Het is aan de 
initiatiefnemer, niet aan het college, deze aanvraag af te breken. Het college kan de gevraagde 
ontheffing alleen verlenen of weigeren.   
 
3. Wanneer worden de omwonenden en betrokken organisaties geïnformeerd over de sluiting van 

de helihaven?  
 
Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn worden  belanghebbenden geïnformeerd. In het kader van de 
afhandeling van de aanvraag van de omgevingsvergunning zullen bewoners via de publicatie over het 
besluit van het college worden geïnformeerd 
 
4. Heeft het college al het overleg gestart met bewoners over een andere invulling van dit terrein, 

die meer aansluit bij de duurzaamheidsambities? GroenLinks is voorstander van een duurzame 
bestemming van deze plek, die voor geen overlast zorgt voor omwonenden. De fractie van 
GroenLinks zou graag een zonneweide of tiny forest hier zien, welke mogelijkheden ziet het 
college hiertoe? Graag een toelichting, ook als het college deze mogelijkheden niet ziet of andere 
plannen heeft in samenspraak met de omwonenden.    
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Op dit moment studeert de gemeente op de ruimtelijke betekenis van de Vlietzone. Ook de GAVI-kavel 
maakt hier onderdeel van uit. Op dit moment is de studie nog in uitvoering, en heeft het college geen 
standpunt ingenomen over mogelijke toekomstige functies.   
 
Het college van burgemeester en wethouders, 
de secretaris,  de burgemeester, 
 
Peter Hennephof Pauline Krikke 
 


